
Zápis
Ze XIII. schůze shromáždění SVJ Dvorského 20. konané dne 16. 4.2023

l.Zaháiení - prezence - plné moci - omluvv
Po přivítání všech účastníku byly předsedou převzaíy plné moci, opravňující delegované ke všem
právním úkonům a od účastníků byla podepsána prezenéni listina. Po vyhodnocení účasti bylo
výborem SVJ konstatováno, že schůze je usnášení schopná. Schůze shromáždění bylo přítomno
13 vlastníků nebo jejich delegovaných ástupců se spoluvlastnic§ým podílem 81,2t Vo

ze 100%o všech vlastníků.

2.§eznámení s programem schůze

Předseda přeěetl program schůze, zveřejněný na pozv ánce

3.Návrh a volba řídícího schůze a zapisovatele

Zplénabyl navržen jako řídícím schůze Jiří CECAVA a Romana STREDÁKOVÁ, jako
zapisovatelka. Tato volba byla všemi přítomnými vlastniky i zplnomocněnými osobami schválena
tj.I00%

Příloha č.2
4.Celková yýše Fondu oprav ke dni 31. 3. 2023

Pan předseda nás seznámil na XIII. schůzi shromáždění SVJ s ýší Fondu oprav ke dni 3I . 3 . 2023.
která k tomuto dni ěiní 826 537.66 Kč Shromaždění skutečnost bere na vědomí

Příloha č.3
S.Účetní uzávěrl<a za rok2a22

Plénu byla předložena ke kontrole účetní lzávérkazarok2l22. Zájemci zŤad vlastníků měli možnost
si tuto uzávérku prohlédnout. Následně bylauzávérka za uply,rrulé období ý. zarok2022 všemi
přítomnými odsouhlasena. 1 00% přítomných

Příloha č.4

ó.Vvúčtování provozních záloh - novÝ předpis záloh. kontrola" přeplatky - nedoplatky
Předseda nás seznámil s vyričtováním provozníchzálohzasllužby v roce 2022.Byla provedena
kontrola a její odsouhlasení vlastníky. Protože v zákonné lhůtě nepodal žádný z vlastníků k tomuto
vyúčtovánírozpor, mohly bytna jejímzákladě dne 14.4.2023 přeplatl<y lyplaceny.

7.Nutnost opraw střechy ( lřebene ) po norwech větrŮ

Při čištění okapů od holubího trusu bylo zjištěno, že je potřeba opravit hŤeben sťechy, kteý se během
prud§ch poryvů větru stal nestabilním. Proto bylo přistoupeno k objednání a následnému odstranění
těchto nebezpeěných závad. Účastníci vyslovili souhlas.

8.Informace §BD Mír všem předsedům SVJ o riziku ponechání wššího zůstatku na účtu

Předseda se okamžitě informoval, jak si naše společenství stojí a byl ujištěn na ústředí, že námnic
netlrozí, neboť zdaleka nedosahujeme tohoto limitu.

9. co se během dobv od minulé schůze událo

Pan předseda nás informoval, že byla provedena před zimou kontrola všech plynových spořebiéů za
účelem těsnosti, bylo provedeno seřízení a drobné opravy všech oken na chodbě i všech oken a
balkonoých dveří v každém bytě našeho spoleěného domu (seřizování se má provádět za2-3 roky),
dále byla provedena revize hydrantu apožárních hasících přístrojů. Revize proběhla - vše BBZ
ZAVAD. Byla dokoněenarevttalizace bytu po paní Hochmannové a byla předložena noým

Příloha č.1



lllíiiiteleln p. Novotnýrrr Revizttí zllrávanaelektroinstalacivtornto bytě. Byl provedetl generálrií úklid
v kočárkárriě. kter1 proveclly paní Novotrrá a Suclráčková,

10. Nutná vÝměrra zámkri u vclrodovÝch dveří - zhotovení klíčů pouze na kartu

Vzlrleclenr ke skrrtečnosti, že se po tlašeIlr dolně polrybovaly cizí osob1,, a začaly se ztrácet ve sklepech
věci, bylo přistorrperio k výrněně těchto zárrrků. Tito lidé už byli tak drzí. že se rteobtěžovali ani
pozdravit ani iirrak komuttikovat. nechávali př,ikradení otevř,erté úrrikol,é dveř,e a tínr snižovali
bezpečnost našich b,vdlicíclr. Př,i výněně zánrkri bylo přistotrpeno k přidělování klíčťr porlle počtu osob
v.iednotlivých bytech žijících. (Viz sezrlarrr pi,idělených klíčri k nahlédnutí) Viastníci sotrhlasí,

1 1.VÝměna bytovÝch vocloměrri

V úttoru rněla být provedetla po 5 letech výtněrta vodotněrů a běliern roku tnrrsí být Lrkončena.

Stálijsnre přec1 problérnenr za.iaké je vyrrrěnit. Protože se k 1. L2021 tnusí všude přejít na voclotněry
s racliovÝtn odečtenl, nluseli_jsrne rozlrodnottt ocl .iaké firIny,. Pi,edseda prostudoval r,šechny dostuprré
ntateriály, prokonzultoval to s odborníkl, a následně jsme se rozliodli. že í-irrla ElvlBRA t;,to
podnlínky splriuje, Vodonrěry is modulem se nlění po l0leteclr acellaza 1 odečet.je ne.ilacirrější.
Abychorn tr,rto výrttěntl rnohli zrea|izovat. tnusí se rnateriál i práce závazně oclsorrlrlasit a ob.iednat.

Proto požáclal pan předseda o souhlas všeclrll1, přítolnné a pr'ipojení svého podpisu.
Všiclrni volbtt tra zlrotovitele díla firrntr EMBRA. s.r.o. odsouhlasili viz příloha.

Př'í1olra č.5

12.Diskuze. návrhv - závěr schůze

Vztresen tlár,rll na lepší zhoclriocení Fondtt oprav- předsecla z.jistí možnosti.

Z diskuze vzešel požadavek o prověř,ettí a kontrolu pojištění našeho bytovélro dot-l-ttt. zda není
podpoj ištěn.

USNESENÍ :

Shronrážděnívlastrríkri SVJ Dvorskélro 20. Brrro povčř,Lrie výbor SVJ o prověřer-rí po.jištěrrínaší
opraverlé nemovitosti s datetn do příštího shromáždění.

V Brně 16. 4.2{123

Zápis provedla : Ronralta Stredáková

Zápis zkontroloval a se zápisem sotrltlasí :
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Př,edseda SVJ Dvorského 20
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